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Boligudvalget har i brev af 7. december 2020 stillet mig følgende spørgsmål 

(BOU alm. del), som jeg hermed skal besvare.  

Spørgsmål nr. 25: 

Vil ministeren oplyse om også den nuværende regering planlægger afholdelse 

af årligt topmøde med fokus på parallelsamfund, som det har fremgået af bl.a. 

nyheden fra den tidligere regering ”Her er regeringens tre ghettorepræsentan-
ter” fra maj 2018 på regeringen.dk (https://www.regeringen.dk/nyhe-

der/2018/regeringen-udpeger-tre-ghetto-repraesentanter/)? Og vil ministeren 

i forlængelse heraf endvidere oplyse, hvorledes ghettorepræsentanternes afrap-

porteringer mv. indgår heri og i ministerens arbejde i øvrigt? 

Svar: 

Regeringen har i sinde fortsat at afholde et årligt topmøde om parallelsam-

fundsindsatsen. Der var konkrete planer om at afholde topmødet i april 2020. 

Disse planer blev imidlertid skrinlagt som følge af COVID-19-pandemien. Et 

nyt topmøde vil først blive planlagt, når smittesituationen igen tillader afhol-

delsen af større arrangementer.  

Ghettorepræsentanterne vil deltage i et kommende topmøde, og deres erfarin-

ger i forhold til indsatsen mod parallelsamfund vil blive inddraget. 

Som boligminister er jeg regelmæssigt i dialog med ghettorepræsentanterne, jf. 

besvarelsen af BOU alm. del – spm. 24. 

Med venlig hilsen 

Kaare Dybvad Bek 
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